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PROTOKÓŁ NR LXV/22 

Z LXV SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 28 GRUDNIA 2022 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 20 radnych 

Nieobecny: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady Miasta. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022. 

III. Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

IV. Wolne wnioski. 

V. Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne. 

Ad I.1. i I.2.  

W dniu 28 grudnia 2022 r. o godz. 15.05 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady  

LXV Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa 

Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad I.3. 

Radny Mateusz Nalej, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, zgłosił dwa 

wnioski: (1) o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uznania wniosku  

za niezasługujący na uwzględnienie oraz (2) o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Żyrardowa, w związku z zarzutem niewykonywania przez 

niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych 

dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja w sprawie włączenia  

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Żyrardowa, 

w związku z zarzutem niewykonywania przez niego czynności nakazanych prawem, polegających  

na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 
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zagospodarowania przestrzennego. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy 

zaaprobowali wniosek 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja w sprawie włączenia do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Żyrardowa, w związku z zarzutem 

niewykonywania przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu  

do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja w sprawie włączenia  

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uznania wniosku za niezasługujący  

na uwzględnienie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy zaaprobowali wniosek  

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja w sprawie włączenia do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie uznania wniosku za niezasługujący na uwzględnienie: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli zmieniony porządek obrad 19 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem zmienionego porządku obrad: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 
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Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

2.  w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Żyrardowa, w związku z zarzutem 

niewykonywania przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu 

do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, 

3.  w sprawie uznania wniosku za niezasługujący na uwzględnienie. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag, w związku z czym przeprowadzono 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z LXIV Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli protokół 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z LXIV Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

II. Projekty uchwał. 

Ad II.1.  

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022. Wspomniała o autopoprawce związanej ze zmniejszeniem 

w wysokości 25 tys. zł w rozdziale 85415 oraz zwiększeniem w takiej samej wysokości w rozdziale 

92601 (obie zmiany po stronie wydatków). 
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Radny Arkadiusz Rzepecki wskazał, że z uwagi na małą liczbę zmian zaproponowanych  

w projekcie uchwały, nie było organizowane posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Poprosił o uzupełnienie informacji w zakresie oszczędności w rozdziale 75075, 

dociekając, jak zostały naprawione aparaty fotograficzne i czy fakt, że zaoszczędzone w ten sposób 

środki zostaną przesunięte na realizację wydarzeń kulturalnych, wpłynie na ofertę Sylwestrową dla 

mieszkańców. 

Pan Łukasz Kasperczyk, Dyrektor Wydziału Kultury i Promocji, wyjaśnił, że środki zostały 

zaoszczędzone, ponieważ aparaty zostały naprawione przez serwis, podczas gdy środki zabezpieczone 

na paragrafie miały zostać przeznaczone na zakup nowego sprzętu, co jednak okazało się niepotrzebne. 

Dodał, że oszczędności powstałe w ten sposób zostaną przeznaczone na uregulowane należności  

za organizację Sylwestra. Przekazał zebranym zaproszenie na Sylwestra organizowanego przez Miasto. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2022. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę  

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.2. 

Radny Mateusz Nalej przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta 

Miasta Żyrardowa, w związku z zarzutem niewykonywania przez niego czynności nakazanych prawem, 

polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Żyrardowa, w związku z zarzutem niewykonywania 

przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do danych 

przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta 

Żyrardowa, w związku z zarzutem niewykonywania przez niego czynności nakazanych prawem, 
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polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad II.3. 

Radny Mateusz Nalej przedstawił projekt uchwały w sprawie uznania wniosku  

za niezasługujący na uwzględnienie. Zgłosił autopoprawkę polegającą na skreśleniu słów „a nie 

używaniem haseł, które mogą być odczytane jako polityczne” w trzecim akapicie uzasadnienia  

do projektu uchwały. 

Radna Elżbieta Wrońska wskazała, że został powołany Zespół Nazewnictwa Miejskiego. 

Dodała, że głosowała za włączeniem projektu uchwały do porządku obrad sesji, ale ma wątpliwości, 

czy wniosek nie powinien zostać wcześniej zaopiniowany przez nowo powstały Zespół. Oceniła,  

że Rada Miasta nie ma wystarczających narzędzi, by podejmować decyzję w tej sprawie i prosiła 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ o wyjaśnienie proponowanego sposobu załatwienia sprawy. 

Radny Arkadiusz Rzepecki poinformował, że podjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu 

nie przesądza o nazwie ronda, zaś Komisja odniosła się do nazwy zaproponowanej przez wnioskodawcę. 

Dodał, że termin rozpatrzenia sprawy upływał, w związku z czym zasadnym było podjęcie działań przez 

Komisję. Zwrócił również uwagę, że w toku prac Komisja podkreśliła, że w jej opinii właściwym 

byłoby, aby nazwy nadawane w mieście nawiązywały do jego historii i charakteru, a jednocześnie 

proponowany projekt uchwały nie zamyka dalszej dyskusji nad nazwą ronda. 

Radna Grażyna Stefańska nawiązała do wypowiedzi radnej Elżbiety Wrońskiej. Zwróciła się  

z prośbą o przekazanie informacji, kto powołał Zespół, kto wszedł w jego skład i jak odbyły się wybory. 

Radny Józef Kapusta podkreślił, że prerogatywą Rady Miasta jest nadawanie nazw różnym 

ulicom i obiektom w mieście, zaś mieszkańcy czy różne organizacje mogą wnioskować w tym zakresie. 

Ocenił, że skoro Rada Miasta będzie decydowała o nadaniu nazwy, zasadnym byłoby, aby radni zostali 

poinformowani o tym, jakie gremium będzie przedstawiało do rozważenia propozycje nazw. Zgodził 

się ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ.  

Radny Artur Pietrus odniósł się do wypowiedzi przedmówców, przypominając,  

że do wszystkich radnych był wystosowany mail z pytaniem, kto jest zainteresowany pracą w Zespole 
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Nazewnictwa Miejskiego, zaś do pracy w ww. gremium zgłosiła się trójka radnych: radny Artur Pietrus, 

radny Arkadiusz Sowa oraz radna Elżbieta Wrońska. Wskazał, że oprócz radnych w składzie Zespołu 

znajdą się osoby z wiedzą historyczną czy pracownicy Urzędu Miasta, zaś zarządzenie Prezydenta 

Miasta powołujące zespół zostało już podpisane. Podkreślił, że Zespół Nazewnictwa Miejskiego pełni 

funkcję doradczą, zaś ostateczna decyzja będzie każdorazowo należała do Rady Miasta. 

Radna Elżbieta Wrońska przypomniała, że złożone wcześniej – i przywołane w uzasadnieniu 

do projektu uchwały – pismo zawierało propozycje nazw rond, zaś przedmiotem dyskusji jest wniosek, 

który wymaga rozpatrzenia.  

Radny Marek Treliński stwierdził, że przy uchwałach związanych z nazewnictwem warto pytać 

o zdanie mieszkańców poprzez konsultację sprawy z Samorządem Mieszkańców działającym na danym 

terenie. Pozytywnie odniósł się do propozycji nazwy Podlas. Zaapelował o przychylenie się Rady 

Miasta do wniosku Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ.  

Radny Ryszard Mirgos stwierdził, że najważniejsze, że dzięki wybudowaniu ronda wzrosło 

bezpieczeństwo drogowe, zaś w zakresie nadania nazwy ronda warto dać okazję popracowania 

Zespołowi Nazewnictwa Miejskiego.  

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uznania wniosku  

za niezasługujący na uwzględnienie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie uznania wniosku za niezasługujący  

na uwzględnienie: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radny Grzegorz Obłękowski, radna Monika Plak. 

Nieobecny podczas sesji: radny Krzysztof Skrobisz. 

 

Ad III. Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

Nie zgłoszono wniosków, interpelacji ani zapytań. 

 

Ad IV. Wolne wnioski. 

Radna Grażyna Stefańska przywołała sytuację, jaka miała miejsce w dniu 26 grudnia 2022 r. 

Wskazała, że w internecie zamieszczona była informacja o tym, że lodowisko będzie tego dnia 

czynne, ale okazało się zamknięte. Prosiła o zamieszczanie w internecie aktualnych informacji, 

ponieważ sytuacje takie jak przywołana nie powinny się zdarzać. Dodała również, że opłaty za wstęp 

na lodowisko są wysokie w stosunku do stanu technicznego obiektu. Zaapelowała o przemyślenie 
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obniżenia opłat czy o poprawę stanu tafli, a także o zamontowanie w szatni ławeczki, na której można 

byłoby założyć łyżwy. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos przekazał zabranym zaproszenie na uroczystość 

powitania Nowego Roku 2023. Złożył również życzenia noworoczne. 

 

Ad V. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady LXV Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 15.51. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/a,112725,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-lxv-w-dniu-28-grudnia-2022-r.html 

 

Protokół sporządziła dnia 9 stycznia 2023 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/a,112725,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-lxv-w-dniu-28-grudnia-2022-r.html

